
 1 

 

 

 

 
Dagsorden: 
 

19.00-20.15:  

1) Nyt fra elevrådet 

 

 

 

2) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og øvrige 

 

 

 

 

 

3) Status, byggeri (fast punkt resten af 

skoleåret) 

 

 

 

 

 

 

4) Kort status omkring skolebestyrelsesvalget 

 

 

 

 

 

 

5) Drøftelsespunkt fra sidste møde: Brug af slik 

som PALS belønning (Julie) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6) Skolefesten 07.03 

a) Kort status 

 

 

 

b) Skal bestyrelsen have en stand – og i givet 

fald hvilken? 

 

 

Kort pause 

 

20.15-21.30: 

Afbud: Tina, Elevrådsrepr., Kasper Kold,  

 

1) Ingen elever tilstede. 

Der har ikke været afholdt møde siden sidste bestyrelsesmøde. 

 

2) 

Informationsmøde for kom. 0-klassesforældre d. 16/5 kl. 18.30(19.00). 

Vi vil gerne have bestyrelsesrepræsentanter med: Rikke, Nina, Julia, 

Casper. 

Informationer om en elevsag og en personalesag. 

 

3) 

Ledelsen + serviceleder er indkaldt til et formøde d.9/2. Herefter vil der 

komme flere konkrete planer / møder. 

Vi har opmærksomhed på personaletrivslen ifm. midlertidig genhusning 

på plejehjemmet. 

Kan vi bruge skolens hjemmeside til at lægge byggeri-nyheder på!? 

4) 

Der kommer et endeligt dokument med planen for valgproceduren. 

(Vedhæftet referatet) 

Nedsættelse af valgudvalg: (valgmøde d. 11/3 kl. 17 - 18) Kristina, Rikke 

(måske), samt gerne 1 mere. 

5) 

Eksempel på at en PALS-belønning stod på saftevand, kage samt at 

eleverne må medbringe for 10,- slik hjemmefra. Ledelsen mener absolut 

det er et ”i overkanten” slikeksempel! Dette medførte en drøftelse af 

hvad PALS-belønninger er og kan. 

Ledelsen tager henvendelsen videre til vores PALS/trivselsteam, for at 

vende den der! 

Madpakke-politik! Kan vi tage det op? Ja 

6) 

a) Der er nedsat et personale-udvalg til at planlægge festen. Men konkret 

er der ikke noget endnu – der er lavet nogle sonderinger og 

idéudvekslinger. 

b) Ja, vi kunne lave turnusordning i løbet af aftenen. Information om 

valget. Vi kunne også sætte fokus på forældrebanken. 

Gruppe til at søsætte indsatsen: Line, Nina og Kristina. Oplæg til næste 

bestyrelsesmøde. 
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7) Drøftelse: På næste møde er det besluttet, at 

vi skal arbejde med temaet: Skolens brug af 

naturen, naturen som et naturligt aktiv i skolen, 

herunder klima og miljø.  

a) Oplæg fra Erik 

b) Fælles drøftelse 

   - Hvad vil vi med punktet herfra? 

 

 
Fra sidste referat: 

Ideer og tilbagemeldinger til punktet: 

Er der muligheder for at søge midler til skolen ift. 

aktivitetsmuligheder for eleverne. Ex. Bålhytte. 

Det kræver ressourcer at arbejde med klima og 

bæredygtighed – er der blandt personalet nogen der 

har viden og færdigheder på området.! 

Der kunne laves et idékatalog til lærerne! Også 

herunder tiltag ”a’la forældrebanken”. 

Emneuger. 

Hvad er formålet for eleverne? 

”Bæredygtighedsrapport”. En måde at ”tvinge” 

børnene til at få viden og tage stilling. 

Genbrug / genanvendelse. 

Erik vil gerne lave et oplæg(oversigt) om mange 

ideer til næste møde! Dette blev besluttet.  

8) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

7) 

a) Oplæg af Erik. 

b)  

Stikord fra debatten: 

Er det brugen af naturen? 

Er det bæredygtighed / klimabevidsthed? JA        

Klimaangst! 

Affaldssortering, fylder faktisk en del for eleverne på skolen! 

Kunne man tage emnet op på et personalemøde? Hvad mener/tænker de? 

Bæredygtighedsrapport – en paraply/skabelon for en bæredygtig skole! 

Ledelsen undersøger, hvilke muligheder der er i kommunen for hjælp, 

inspiration, økonomi osv.. Klima-miljø udvalget. 

8) 

 

 

 

 

 


